# COMBO



# **TECHNICAL INFORMATION**

48
4800
AC:220-240V, 50Hz
White
LED PANEL LIGHT
>0.5
LED
>70
No
160°
6500K
600x600mm
100
100LM/W



# **PACKAGING**

Gross Weight (Kgs): 1.5

Unit CBM: Dimension: 0.0910625

620x235x625mm

# MASTER BOX PACKAGING

Box Qty: 5











# **FEATURES**

- \* High performance LED chips
- \* Powerful LED light source with a unique design
- \* Radiator integrated cooling fins for efficient heat dissipation
- \* Longevity and efficient lumen maintenance
- Applications Industrial Usage, Warehouse & Super Markets, Workshops, Factories, Warehouses and many more

#### User manual / المستخدم دليل COMBO

#### مخطط كيفية النصب /Fixed installation diagram







First خطوة رقم 1

Second خطوة رقم 2

Third خطوة رقم 3

Note: arrows indicate the direction of force ملاحظة: تبين الأسهم اتجاه القوة

# ارشادات للاستخدام / Instructions

#### متطلبات البينة / Environmental requirements

- (Working temperature)درجة حرارة العامل; -20~25℃
- (Storage temperature )درجة حرارة التخزين: -30~25℃
- (Working humidity) عامل الرطوبة 30%~85% : 30% 85%
- (Storage humidity : تخزین الرطوبة : 10%~90%.

#### التفريغ والتدقيق Unpacking and Checking

- Open the package and check the products, please handle it gently. يرجى التعامل معها برجى التعامل معها المنتجات، يرجى التعامل معها لله فقد المنتجات، يرجى التعامل معها المنتجات المنتجات، يرجى التعامل معها المنتجات المنتج
- If the product is found damaged, please contact us instantly with the complete package. وإذا وجد المنتج معطوبة.
  يرجى الاتصال بنا على الفرر مم حزمة كاملة
- · Please do not try to use the damaged products.

من فضلك لا تحاول استخدام المنتحات التالفة

#### تحذير /Cautions

 Our LED panel light can only fixed with corresponding LED power and modulator our company provided, please don't try to use other companies' LED power and modulator.

لدينا لوحة الصمام أضواء يمكن استخدامها فقط مع مصدر الطاقة و المخفتات الخاصة بنا لذلك نرجوا عدم استخدام منتجات شركات اخرى مع مواد شركتنا

- In order to ensure the product work properly, please use the power supply within indicating voltage range.
  من أجل ضمان عمل المنتج بشكل صحيح، الرجاء استخدام إمدادات الطاقة ضمن نطاق مشيرا إلى الجهد
- Please follow the correct installation steps to install the product, يرجى أتباع خطوات التثبيت الصحيح لنصب المنتج.
- Please turn off the power supply for the lamp holder to avoid the risk of electric shock while installing or uninstalling the product.
  - الرجاء إيقاف تشغيل وحدة الإمداد بالطاقة لحامل المصباح لتجنب خطر حدوث صدمة كهربائية أثناء تثبيت أو إلغاء تثبيت المنتج
- Do not use the products in the high humidity or dust environment for ensuring performance, including but not limited to the following environment: bathroom, sauna room, polishing workshop.

لضمان النثائج، لا تستخدم هذا المنتج في الرطوبة العالية أو بينة مترية، بما في ذلك، ولكن ليس على سبيل الحصر، والبينات التالية: حمام، ساونا، وتلميع و د شة عمل

- Do not look directly at LED light source for a long time, because the high-intensity light source may cause harm to eyes.
  - لا تنظر مباشرة في مصدر ضوء (ال اي دي) لفترة طويلة، وذلك لأن مصدر الضوء عالية الكثافة قد يسبب ضرر اللعيون
- Please contact a qualified electrician for repair services when you find the following problems, and do not disassemble the tube light:

الرجاء الاتصال بشخص كهرباني مؤهل في حالة ما واجهت المشاكل التالية و لا تقوم بتفكيك اللوحة بنضك

- Electronic components are exposed to rain or other liquids splash.
  السائل الملحة المطحة المحافظة المحا
- Products release smell gas, abnormal sound and unusual flash. وجود منتج لها رائحة مختلفة، وأصواتنا غير طبيعية أو
  الوميون غير عادية
  - 3. The shell is broken .Debris goes into the bracket or the tube.

اذا و جدت البيكل مكسور ١ او و جدت و حدث الحطام داخل البر اكنت او القوس

### استكشاف الأخطاء وإصلاحها Troubleshooting

If it is not caused by improper operation, please confirm whether it is because of the following reasons or not. If the problem cannot be solved after taking direction method ,please stop using and contact a qualified electrician.

إذا انتخذت بعد الأسلوب المشار إليه من اجل التشغيل ، ولا تزال ليس لديك الحلول للمشكلة، في حالة عدم إساءة استخدام الإجراءات، يرجى تأكيد أن الأسياب الثالية لذلك ، الله قف عن استخدام الإسلام المتعادل عن استخدام، انصل كمه ماند. منا طا

- ●The lamp does not light after connecting the power supply ويعد المصياح لا تضيع المصياح لا تضيع The lamp does not light after connecting the power supply ويعد المصياح ال
- The lamp flashes when it is powered on
- اذا كانت الطاقة مربوطة و الانارة كانت بشكل الومضات.

 $\Delta$ Please call a qualified electrician to check whether the power supply voltage is lower than the required.

يرجى الاتصال كهرباني مؤهل للتحقق ما إذا كان الجهد امدادات الطاقة أقل من المطلوب

